2020/21 香港賽馬會「優越」計劃 - 獎賞換領表格 2020/21 The HKJC Priority Programme - Rewards Redemption Form

請將填妥表格寄回新界沙田馬場沙田通訊及科技中心香港賽馬會顧客服務部,或電郵至 customer.care@hkjc.com。為免重複,已電郵的表格,毋須再寄回本會。

Please return the completed redemption form by post to Customer Care, The Hong Kong Jockey Club, Sha Tin Communications & Technology Centre, Sha Tin Racecourse, New Territories, or e-mail to customer.care@hkjc.com. If you have e-mailed your form, do not post it again to avoid duplication.

閣下亦可選擇到香港賽馬會「優越」網站 www.hkjcpriority.com 換領獎賞,方便快捷!

You can redeem your rewards on The HKJC Priority Programme website www.hkjcpriority.com It is fast and convenient!



| 佃 | 人咨判 | PERSONAL | DETAIL S |
|------|-----|----------|----------|
| 1121 | 八貝が | PENSUNAL | DEIAILS |

| 姓氏 Surname | | 名字 First Name | | 先生 / 太太 / 小姐 / 女士* (如適用) Mr / Mrs / Miss / Ms* (If applicable) * 請刪去不適用的 Please delete as appropriate |
|-----------------------|--------------------------------|------------------|-------------------------|---|
| 「優越」† Priority Car | 卡號碼 rd Number | | 手提電話號碼 Mobile Number | |
| 電郵地址 E-mail Add | (如適用) dress (If applicable) | | | |

換領獎賞之資料 REDEMPTION DETAILS

| 獎賞編號 Reward Code | (如適用) (If applicable) | 獎賞名稱 Reward Name | 數量 Quantity | 「優越」錢 Priority Coins | 換領地點 Redemption Location |
|---------------------|--------------------------|---------------------|----------------|-------------------------|-----------------------------|
| 2021- | - | | | | |
| 2021- | - | | | | |
| 2021- | - | | | | |
| 2021- | - | | | | |

總數 Total

重要事項 IMPORTANT NOTICES

- 1. 使用本表格申請換領獎賞之**截止日期為2021年8月15日**。
- 客戶只可用一種途徑遞交換領申請表格,每份申請表格將被當作一個申請處理。
- 3. 獎賞換領信將根據客戶於香港賽馬會投注戶口之登記地址,於成功申請扣除所需「優越」錢後7個工作天內寄出。實際派遞時間視乎香港郵政 服務而定。
- 4. 所有換領申請不可更改、取消、退換或退款。
- 5. 客戶須細閲並同意香港賽馬會有關私隱條款,詳見附件或瀏覽香港賽馬會有關專頁 http://www.hkjc.com/chinese/corporate/corp_privacy.aspx
- 6. 換領申請須受香港賽馬會「優越」計劃條款及細則和2020/21香港賽馬會「優越」獎賞計劃的條款及細則所約束。客戶交回此表格以換領獎賞,即被視為已經同意和接納重要事項內的所有內容。
- 7. 所有最新獎賞資料和本獎賞條款及細則的最新版本將於香港賽馬會「優越」網站www.hkjcpriority.com刊載。如有任何爭議,香港賽馬會之決定將為具約束力的最終決定。
- Redemption orders through this form will not be accepted after 15th August 2021.
- Customer should submit the form through one channel only; every single form will be treated as one unique application.
- 3. Redemption letter will be mailed to the customer's address provided for his/her betting account within 7 working days after the deduction of the required Priority Coins. The delivery time will depend on the service of Hong Kong Post.
- 4. All redemption orders cannot be changed, cancelled, replaced or refunded.
- Customer shall read and agree to the Privacy Policy Statement of The Hong Kong Jockey Club as attached or on the designated page on the Hong Kong Jockey Club website http://www.hkjc.com/english/corporate/corp_privacy.aspx
- 6. Redemption orders shall be subject to terms and conditions of The HKJC Priority Programme and of the 2020/21 The HKJC Priority Rewards Programme. By returning this form for any redemption order, customer is deemed to have agreed to and accepted all contents of these Important Notices.
- 7. The most updated list of rewards and their information and particulars and the latest version of these Rewards Terms and Conditions shall be available on www.hkjcpriority.com. In case of dispute, The Hong Kong Jockey Club's decision shall be final and binding.

本人在此確認 (1) 已細閱並同意香港賽馬會的有關私隱條款;和 (2) 同意及授權香港賽馬會於本人之「優越」計劃戶口扣減換領獎賞所需「優越」錢。

I hereby confirm that (1) I have read and agreed to the Privacy Policy Statement of The Hong Kong Jockey Club; and (2) I agree and authorize The Hong Kong Jockey Club to deduct the required Priority Coins from my Priority account.

香港賽馬會「優越」客戶簽署 HKJC Priority Customer's Signature

日期 Date

> HKJC Priority 香港賽馬會「優越」客戶